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Marek Wojtkowski

Prezydent Miasta Woclawek

INTERPELACJA

w sprawie zamontowania lawek przy ul. Plockiej

Zwracam siq z proSb4 o zamontowanie kilku lawek na obszaze osiedla
mieszkaniowego zlokalizowanego pzy ul. Plockiej w miejscach wskazanych pzez
mieszkanc6w.

Na osiedlu mieszkajq osoby starsze, kt6re chciatyby wyj5d na spacer, nie majE
jednak mozliwo6ci, aby gdzie6 usiq6i i odpocz4i.

Z powazaniem.
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